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16.2.2011. Zasjedala SO Prijedor 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor su na 
prvom ovogodišnjem zasjedanju donijelu 
odluku o kreditnom zaduženju opštine u 
iznosu od 6,5 miliona KM. Riječ je o 
povoljnom kreditu Evropske investicione 
banke za za projekte vodovodne i 
kanalizacione infrastrukture. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da se ovo zaduženje odnosi samo 
na prvu fazu projekta ukupne vrijednosti 
31,5 miliona KM od kojih je polovina 
kredit kod EIB, a polovina donacija iste 
banke.  
 

 
 -Prva faza odnosi se na završetak 
sekundarne kanalizacione mreže u 
Tukovima, primarnu kanalizacionu mrežu 
u Gomjenici, vodovod iz Tomašičkih 
jezera u Tomašici i Gomjenici i vodovod iz 
Crnog Vrela u Omarskoj i Kevljanima, 
kazao je Pavić. 
 Prema njegovim riječima, u narednim 
fazama slijedi rekonstrukcija vodovoda u 
gradskom području u kanalizacije u 
Omarskoj i Kozarcu čime bi se dugoročno 
i u potpunosti riješio problem 
vodosnabdijevanja i kanalizacije u gradu 
na Sani.  

 -Predviđeno je da projekat traje od 2011. 
do 2014. godine. Kroz tri godinae opština 
Prijedor će biti možda jedina koja će imati 
u cjelosti riješena ova vrlo važna dva 
komunalna pitanja,a rata kredita neće 
ometati rad opštine, dodao je Pavić.  
 Zaduženje predviđa fikasnu kamatnu 
stopu na dan potpisivanja ugovora,oko 4,6 
odsto ,  rok otplate 25 godina, grejs period 
osam godina uračunat u rok otplate i 
otplatu u 34 polugodišnje rate. 
Odbornici su na ovom zasjedanju usvojili 
Izvještaj o radu  za prošlu godinu i  
Program rada Skupštine opštine za 
2011.godinu, te Prijedlog  Odluke o 
organizovanju javne zdravstvene ustanove 
“Dom zdravlja” Prijedor te Prijedlogu 
Odluke o utvrđivanju djelatnosti A.D. 
“Gradska tržnica” djelatnošću od posebnog 
društvenog interesa. Na dnevnom redu  
ovog zasjedanja našli su se i  Odluka o 
pristupanju izrade Plana parcelizacije za 
naselja Bistrica, Kavanište i Donja 
Puharska, Prijedlog operativnog plana 
dobre uprave u oblasti voda i zaštite 
životne sredine Opštine Prijedor za 
2011.godinu, te Informacija o pružanju 
pravne pomoći u opštini Prijedor kao i 
Informacija o realizaciji Programa 
korišćenja sredstava za unapređenje 
poljoprivredne proizvodnje za 
2010.godinu.  
 
20.2.2011.  Načelnik uru čio rješenja o 
stipendiranju 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
uručio je na prigodnoj svečanosti rješenja  
o dodjeli stipendija za 34 studenta  i 28 
učenika koliko će ih  opština Prijedor 
stipendirati od  školske 2010/11 godine. 
-Ove godine je  na konkursu  koji smo 
raspisali  za stipendiranje  bilo daleko više 
zahtjeva, tako da ćemo pored ovih ,  
dodijeliti  još dvadeset stipendija  ,a 
kasnije   putem jednokratnih pomoći  
omogućiti  još jednom broju mladih ljudi  
da mogu učiti i studirati jer smo kroz 
pristigle prijave uvidjeli  da mnogi žele da 
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se školuju, a njihove porodice to  nisu u 
mogućnosti, kazao je Pavić. 
 

 
 
Budući da je uslov za nastavak 
stipendiranja ostvarilo 124 studenta i 20 
učenika , opština Prijedor će ove godine uz 
najavljeni dodatak   stipendirati  ukupno 
230 učenika i studenata  za šta je budžetom 
predviđeno  izdvojiti preko 250 000 KM. 
 

 
 
-Smatram da ulaganje u obrazovanje je 
jedno produktivno ulaganje, da ćemo na 
ovaj način dobiti svršene studente odnosno 
stručnjake koji će u budućnosti raditi na 
razvoju opštine i ova sredstva sa 
zadovoljstvom izdvajamo ovim učenicima 
i studentima, rekao je Pavić. 
Student treće godine medicine Gruban 
Boban istakao je da mu oba roditelja ne 
rade i da mu ova pomoć dobro dođe te da 
će mu olakšati dalje studiranje. 
Studentska stipendija iznosi 100, a 
učenička 60 KM.  
 
Počinju prijave za regresirano đubrivo 
 
Sa područja Prijedora 1.245 
poljoprivrednih proizvođača prijavilo je 
blizu 3.800 hektara za regresiranje 

mineralnog đubriva, saopšteno je  u  
opštinskom Odjeljenju za privredu i 
poljoprivredu.Oko 960 hektara prijavljenih 
površina je pod žitaricama /pšenica, raž, 
ječam, zob i tritikale/, pod kukuruzom 
2.603 hektara, pod krmnim biljem 157 
hektara, a pod uljaricama 11,5 hektara 
obradivih površina. 
Prijedorski poljoprivrednici prijavili su 101 
hektar voćnjaka, 12,80 hektara pod 
povrćem i jedan hektar pod aromatičnim i 
ljekovitim biljem 
 Pravo na regresirano vještačko đubrivo 
ministarstva poljoprivrede,mogu ostvariti 
registrovani poljoprivredni proizvođači za 
planirane površine za sjetvu ili sadnju 
poljoprivrednih kultura u proljećnoj sjetvi 
2011. godine i za održavanje voćnjaka ili 
vinograda. 
Minimalne površine za prijavu sjetve i 
sadnje su po hektar za jara žita, kukuruz, 
uljarice, krmno bilje i za održavanje 
voćnjaka i vinograda, a po pola hektara za 
aromatično i ljekovito bilje, za duvan i za 
povrće. 
Prošle godine  je podsticaje razvoja 
poljoprivrede koristilo 1.033 
poljoprivrednika koji su preuzeli 299.514 
litara goriva i 833.200 kilograma đubriva. 
 
Fondacija „Prijedor“ dodijelila 50 
garancija za kredite 
 
Fondacija za razvoj "Prijedor" za dvije i po 
godine rada dodijelila je 50 garancija za 
kredite za razvoj poljoprivrede i malih i 
srednjih preduzeća, a odbacila svega četiri 
zahtjeva čiji podnosioci nisu ispunili 
propisane uslove. Ovo je potvrdila 
predsjednik Uprvanog odbora Fondacije 
Tatjana Marić  i dodala da je  stimulativne 
kredite koristilo  28 poljoprivrednika, 14 
preduzetnika i osam pravnih lica kojima je 
odobreno ukupno 1.505.400 KM. 
 -Garancija pokriva 50 odsto iznosa 
kredita, a maksimalni iznosi kredita su 
100.000 KM za pravna lica, 50.000 KM za 
preduzetnike i 20.000 KM za registrovane 
individualne poljoprivredne proizvođače, 
kazala je Marićeva. 
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 U zavisnosti od namjene kredita, sredstva 
se odobravaju sa rokom otplate do sedam 
godina sa grejs periodom ne dužim od 12 
mjeseci, a ugovorom sa izabranom 
partnerskom finansijskom institucijom - 
NLB Razvojnom bankom - mogu biti 
dogovoreni i duži rokovi otplate. 
 -Godišnju kamatnu stopu od 5,95 odsto 
opština Prijedor iz svog budžeta 
subvencioniše u visini 4,95 odsto za 
korisnike kredita koji uredno izmiruju 
obaveze prema banci i za koje onda kamata 
iznosi samo jedan odsto, rekla je Marićeva. 
Ona je dodala da je Fondacija  kod 
partnerske banke deponovala milion 
maraka, a s obzirom na to da je kreditni 
multiplikator pet, ukupni kreditni 
potencijal je pet miliona maraka, tako da je 
još slobodno nešto manje od tri i po 
miliona. 
 
Tri nagrade na Sajmu preduzetništva 
 
Učenici  četvrtog razreda  Poljoprivredno 
prehrambene škole osvojili su tri prve 
nagrade na Sajmu preduzetništva koje je u 
ponedjeljak održano u Banja Luci u 
organizaciji norveške nevladine 
organizacije  „ BIP“ .  

 
 
Profesor stručnih predmeta i mentor 
projekta Jovanka Dražić potvrdila je da je 
ova škola na sajmu učestvovala sa pet  
preduzeća  omladinskih preduzeća 
odnosno biznis ideja. 
-Na sajmu je učestvovalo 80 omladinskih 
preduzeća  iz 9 gradova odnosno  20 
škola.Žiri je ocjenjivao prezentaciju, sam 
proizvod i biznis plan koji su učenici 

uradili i naše preduzeće u proizvodnji 
gljive šitaki pobijedilo je u sve tri 
konkurencije, kazala je Dražićeva. 
Ona je dodala da su se Prijedorčani 
predstavili sa proizvodnjom ajvara po 
tradicionalnom receptu, cvekla, 
pasterizovoana proizvodnja  gljiva 
bukovače i šitake i proizvodnja specijalnih  
likera. 
    
Upisna politika za  školsku 2011/12 
 
Agencija  za lokalni ekonomski razvoj „ 
Preda „  izvršila  je anketiranje 546 od 
ukupno   887  učenika devetih razreda 
osnovnih škola  što je   61,56 odsto  
učenika  koji su  iskazali  želje gdje žele da 
nastave dalje  školovanje.Rezultati 
anketiranja koje se vrši svake godine  
poslužiće i ovog puta  opštini u kreiranju 
upisne politike za školsku 2011/12  koju 
definitivno odobrava Ministarstvo 
prosvjete i kulture Republike Srpske, a koji 
su juče  prezentovani na redovnom 
sastanku aktiva direktora prijedorskih 
srednjih škola sa predstavnicima ovog 
ministartsva. 
Načelnik odjeljenja za srednje obrazovanje 
pri ovom  ministarstvu  Slavica Kuprešanin 
je istakla da je najveće interesovanje 
učenika bilo za medicinsku školu 96 
učenika, a potom  za saobraćajnu, elektro-
tehničku i ekonomsku školu po 56 učenika 
te za  gimnaziju  53 učenika. 
-To je za nas iznenađenje u odnosu na 
prošlu godinu jer prema Strategiji razvoja 
obrazovanja u RS do 2014. gimnazijsko 
opšte obrazovanje bi trebalo da bude 
zastupljenije , kazala je Kuprešaninova. 
Načelnik Odjeljenja za društvene 
djelatnosti LJiljana Babić je istakla da 
opština Prijedor izuzetnu pažnju posvećuje 
upisnoj politici. 
-Pri tom se  vodi računa o njihovom daljem 
razvoju, a ne školovanju za biro za 
zapošljavanje i ulicu jer postoje zanimanja 
koja su postala balast i za koja se neće 
vršiti zapošljavanje možda i narednu 
deceniju, kao što je recimo medicisnka 
struka, kazala je Babićeva. Ona je 
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potvrdila i da je nakon jučerašnjeg  
sastanka dogovoreno da će u novu školsku 
2011/12 godinu  biti upisano 952 učenika, 
uzimajući u  obzir i  određeni broj učenika 
iz okolnih opština  ,tačnije ukupno 35 
odjeljenja. 
 -Ono što će ove školske godine biti novina 
s obzirom na budžet RS  koji je ostao na 
istom nivou da se broj učenika u odjeljenju 
povećava sa 24 na 26 pa i 28 i da se to 
odnosi samo na slijedeću  školsku godinu, 
kazala je Babićeva napominjući da će 
jedino odjeljenja medicinske struke  i 
ekonomskog tehničara moći da imaju 
manje  učenika. 
 
I dalje redukcija uli čne rasvjete  
 
Opština Prijedor za 186 mjernih javne 
rasvjete budžetom izdvaja 900 000 KM za 
plaćanje utrošenje električne energije koja 
se obračunava po cijeni od 0,15 KM po 
kilovat času. Stručni saradnik za 
komunalne poslove Đuro Umićević 
potvrdio je da javnu rasvjetu u većem ili 
manjem obimu  ima gradsko područje  i 
naseljena mjesta Omarska, LJubija i 
Kozarac, te da je tokom prošle godine 
izvršeno osvjetljenje kritičnih dijelova 
saobraćanica što je u velikoj mjeri 
doprinijelo opštoj saobraćajnoj 
bezbjednosti. 
-Prošle godine je pored ranije završenih 
osvjetljenja svih važnijih saobraćajnica i 
prilaza gradu iz pravca Banja Luke, i 
Novog Grada, te dijelovi putnih pravaca iz 
Sanskog Mosta i Kozarske Dubice, 
završeni su i projekti osvjetljavanja dva 
nova kružna toka te raskrnice kod tržnog 
centra“Vilako“ i u naseljenim mjestima 
Kozarac i Omarska, rekao je Umićević. 
On je potvrdio da je u sklopu 
prošlogodišnje rekonsturkicje gradskih 
ulica  izvršena i rekonstrukcija dijela 
gradske rasvjete, te da su za održavanje i 
eventualno proširenje mreže  ovogodišnjim 
budžetom opštine predviđena  sredstva od 
oko 90 000 KM.  
Što se tiče uštede potrošnje električne 
energije za rasvjetu, i dalje je  na snazi 

redukcija potrošnje električne energije koja 
se postiže isključivanjem svake druge 
svjetiljke na određenim pravcim pri čemu 
je iz redukcije izuzetno gradsko podrčje. 
 
Diplomska izložba Andree Krnetić 
 
U izložbenom prostoru Muzeja Kozare  
otvorena je izložba Prijedorčanke Andree 
Krnetić. Riječ je o diplomskoj izložbi 
Andre Krnitić koja je apsolvent akademije 
likovnih umjetnosti u Banja Luci u klasi 
profesora Nenada Zeljića.Ovo je njena 
treća samostalna izložba od kojih su dvije 
bile u Banja Luci a na ovoj trećoj pred 
domaćom publikom se predstavila sa 
tridesetak slika, grafika i crteža. 
- Prva izložba koju sam imala bila je 
izložba grafika, druga je bila izložba slika i 
sada je ovo kombinacija i grafika i crteža i 
slika, rekla je Krnetić.  
 

 
Direktor Muzeja Kozare Mileno Radivojac  
je rekao da  je ova ustanova Andrei Krnetić 
koja ovih dana završava Likovnu 
akademiju ustupila  prostor da pokaže šta 
je naučila odnosno ono čime će se 
predstaviti svojim  sugrađanima.  
-Mislim da nismo pogriješili jer kritike 
posjetilaca koji su dolazili na samu 
pripremu izložbe  su pozitivne tako da nam 
je drago da mladima možemo pružiti šansu 
i bićemo uvuijek pri ruci svima onima koji 
tek treba da stupe u svojet umjetnosti,  
rekao je Radivojac. 
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